
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXVIII/21  

XXVIII sesja nadzwyczajna odbyta w dniu 14 maja 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 14 maja 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM– Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XXVIII nadzwyczajnej sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Porządek obrad XXVIII sesji stanowi - zał. nr 3 do protokołu.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego pn. 

„Budowa drogi ekspresowej S10 na odcinku Bydgoszcz-Toruń” na obszarze użytku 

ekologicznego oznaczonego kodem PL.ZIPOP.1393.UE.0403083.992. 

 

B.Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ? 

 

Radna Beata Kołota – zwróciła się z pytaniem, dlaczego Gmina wcześniej nie zareagowała 

lub nie wniosła uwag do wcześniejszego projektu przebiegu drogi S10 przez źródliska. 

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – o fakcie, że ta droga ma 

przechodzić przez źródliska wiadomo było już w 2013 r. i Gmina zgłosiła propozycję 

przesunięcia drogi w kierunku południowym. Dodała, że procedura jest taka, że na każdym 

etapie wydawania decyzji dotyczących realizacji inwestycji, każdy ma prawo zgłaszać swoje 

wnioski i uwagi. Mieszkańcy mogli zgłaszać uwagi do wyłożonej decyzji środowiskowej 

bezpośrednio  do Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Przedstawiciel Gminy był w 

Warszawie i zapoznał się z całą dokumentacją, dotyczącą decyzji środowiskowej. Aby 

przebieg drogi, jak w tym przypadku był przez użytek ekologiczny wymagana jest zgoda 

Radnych Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim, natomiast żeby przesunąć przebieg tej drogi, to 

wcześniej uwagi były zgłoszone.  Pani Burmistrz dodała, że na tym etapie GDDKiA nie 

musiała się zwracać do gminy o wyrażenie zgody na przejście przez użytek ekologiczny, 

równie dobrze mogła się zgłosić na etapie pozwolenia na budowę. Kwestia podjęcia tej 

uchwały teraz, związana jest z wnioskiem z jakim w tej sprawie wystąpiła GDDKiA.  



Radny Dariusz Chojnacki – co do przesunięcia przebiegu drogi S10 Radny wyraził swój 

sprzeciw, ponieważ w projektach, które były przedstawiane kilka lat temu nie były dokładnie 

oznaczone żadne z źródlisk. Wiadomo było tylko, że droga będzie odsunięta w kierunku 

Puszczy Bydgoskiej, ale na pewno nie było mowy, że będzie przebiegała przez źródliska.  

 

Radna Beata Kołota – uczestnicząc w spotkaniach dot. przebiegu drogi S10, w których 

uczestniczyli też przedstawiciele GDDKiA nikt nigdy mieszkańcom nie powiedział, że droga 

ta przebiegać będzie przez źródliska.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – dodał, że czeka Radnych trudna decyzja, Radni 

wizytowali  z przedstawicielami RDOŚ oraz GDDKiA tereny, przez które ma przebiegać 

droga S10. Wiemy też jak bardzo ważna jest dla mieszkańców droga S10 i jak niebezpieczna 

zarazem. Przedstawił w sposób jaki należy głosować na ww. uchwałę.    

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji 

inwestycji celu publicznego pn. „Budowa drogi ekspresowej S10 na odcinku Bydgoszcz-

Toruń” na obszarze użytku ekologicznego oznaczonego kodem 

PL.ZIPOP.1393.UE.0403083.992.  

 

Wyniki głosowania 

UZGADNIA SIĘ: 0, ODMAWIA SIĘ: 13, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ODMAWIA SIĘ (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Beata Kołota, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała nr XXVIII/236/2021 została podjęta, w większości głosów Radni zagłosowali za 

odmową realizacji inwestycji celu publicznego – zał. 4 do protokołu.  

 



4. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował za udział w sesji nadzwyczajnej  i zamknął 

obrady o godz. 14.22.  

 

 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Ciudzińska 


